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Protokół nr 181/2009 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 03.11.2009 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 

Porządek posiedzenia:  
 
1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

2) Zestawienie dochodów i potrzeb – materiały do budżetu na 2010 rok.  
 
 

Ad 1) 
 

Inspektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Dorota Kidrowska 
przedstawiła: 
 

1) pozytywną opinię Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Powiatu Lęborskiego do projektu uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego  
w sprawie zmiany uchwały nr 196/09 Zarządu Powiatu Lęborskiego z 
dnia 27.02.2009 roku w sprawie określenia wysokości środków 
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych do realizacji w 2009 roku. 
Zarząd wobec pozytywnej opinii merytorycznej Komisji Rady Powiatu 

postanowił podjąć uchwałę nadając jej nr 282/09. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przyznawania  
nagród i wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub 

krajowym współzawodnictwie sportowym. 
Zarząd postanowił projekt uchwały skonsultować z Przewodniczącym 

Powiatowej Rady Sportu. 

 
3) sprawozdanie z wykonania prac konserwatorskich w Parafii Rzymsko – 

Katolickiej p.w. św. Brata Alberta w Mostach.  

Na zadanie udzielono dotację w wysokości 10.000 zł. W wyniku prac 
dokonano osuszenia i odgrzybienia ścian prezbiterium i zakrystii, 

wykonano wentylację grawitacyjną kościoła, wykonano stopnie schodów   
i podłogi, instalację elektryczną i nagłośnieniową oraz doprowadzono 
wodę do zakrystii, ponadto wykonano kanalizację deszczową                                      

z odprowadzeniem wód.  
Inspektor poinformowała, że sprawozdanie jest zgodne z umową                        

a zadanie zostało wykonane w pełnym zakresie. 
Zarząd zaakceptował sprawozdanie.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 
 
 

 



 2 

Naczelnik Wydziału Komunikacji p. Dariusz Buczak przedstawił:  

 
1) wniosek Komisji Bezpieczeństwa Transportu i Drogownictwa Rady 

Powiatu Lęborskiego o odstąpienie od realizacji w 2009 roku budowy 
punktu ważenia pojazdów i przesunięcie środków pieniężnych 
przeznaczonych na budowę punktu na zakup dwóch piaskarek dla 

Zarządu Dróg Powiatowych w Lęborku.  
Pan Krzysztof Pruszak pełniący funkcję członka Komisji Bezpieczeństwa 

Transportu i Drogownictwa wyjaśnił w tym miejscu, że wniosek został 
przygotowany w oparciu o informację Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych o braku odpowiedniego miejsca na usytuowanie punktu 

ważenia – dotychczas preferowane miejsce przy drodze do Żelazkowa nie 
spełnia wymogów.  
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował, że w tym celu w dniu 

9.11.2009 r. ma nastąpić wizja lokalna dróg z udziałem przedstawiciela 
nadleśnictwa, Inspekcji Transportu Drogowego oraz Zarządu Dróg 

Powiatowych.  
Zarząd w trosce o stan dróg na terenie naszego powiatu uznał, że 

zadanie dotyczące punktu ważenia jest niezbędne i należy je zrealizować. 

 
W odniesieniu do zakupu piaskarek Naczelnik Wydziału poinformował, że 

Zarząd Dróg Powiatowych w Lęborku dysponuje łącznie 5 piaskarkami,  
w tym 2 nowymi, 2 potrzebują pilnego remontu. Aby zabezpieczyć 
potrzeby zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym na bieżąco 

użytkuje się 4, 1 piaskarka stanowi rezerwę. Koszt zakupu 1 piaskarki 
wynosi ok. 80.000 zł. 

Zarząd postanowił, iż do sprawy zakupu piaskarek powróci w chwili 

pozyskania informacji o możliwości realizacji zadania dotyczącego 
budowy punktu ważenia pojazdów.  

 
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił:  
 

 

1) wniosek Dyrektor Placówki Wielofunkcyjnej Nr 1 w Lęborku                              

o dofinansowane kosztów usunięcia awarii CO w budynku głównym 
placówki. 
Kierownik Referatu poinformował, że awaria nastąpiła na skutek 

pęknięcia rur w kanałach pod posadzką na odcinku od kuchni do 
stołówki. Awaria nieznacznie wpływa na sprawność ogrzewania                       
w budynku.  

Przewidywany koszt naprawy uszkodzenia może wynieść około 30.000 zł,    
placówka może zadysponować kwotę 8.000 zł pochodzącą z oszczędności 

na innych paragrafach.   
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik poinformowała w tym miejscu, że 
Dyrektor Placówki Wielofunkcyjnej Nr 1 w Lęborku                              

wystąpiła dodatkowo o zwiększenie budżetu o kwotę 40.000 zł                           
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wynagrodzeń pracowników do 
końca 2009 roku. 
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Zarząd postanowił wyrazić zgodę na pilne usunięcie awarii przyznając 

środki finansowe w kwocie do 22.000 zł, które zostaną wypłacone na 
podstawie kosztorysu powykonawczego zweryfikowanego przez 

Inspektora Nadzoru.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 

Ad 2) 
 

Skarbnik Powiatu – p. Grażyna Janik przedstawiła zestawienie dochodów 
Powiatu Lęborskiego na 2010 rok oraz rozliczenie planowanych wydatków do 
należnych dochodów (źródła pokrycia) – załączniki nr 1 „a” i „b”. 

Skarbnik omówiła najistotniejsze pozycje, gdzie nastąpiło zmniejszenie 
dochodów z tytułu obniżenia dotacji. Poinformowała, że w dochodach nie 
ujęto wpływów z tytułu refundacji z Regionalnego Programu Operacyjnego 

oraz kontynuację „Schetynówki” Syrokomli - Gdańska – środki te 
zabezpieczone zostały w ramach kredytu, natomiast wprowadzone zostaną                

w trakcie roku budżetowego, w chwili gdy pojawi się dotacja.   
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski zauważył że należy dodatkowo wprowadzić 
kwoty zabezpieczenia wkładu własnego w projekty złożone przez Gminy na 

„Schetynówki”, w związku z zamiarem złożenia zastrzeżeń do oceny 
wniosków do Wojewody Pomorskiego.  

 Zarząd uznał, że wprowadzenie tego wydatku winno nastąpić dopiero po 
złożeniu przez Gminy odwołań.  
 

Zarząd po analizie planu dochodów Powiatu Lęborskiego na 2010 rok oraz 
rozliczenia źródeł pokrycia, w obliczu informacji o zmniejszeniach w 2010 
roku dochodów, wynikających głównie z obniżonych dotacji postanowił, 

planując wydatki nie uwzględniać wniosków jednostek organizacyjnych 
powiatu o remonty i inwestycje w 2010 roku. Ponadto uznał, że budżety 

jednostek na 2010 rok zostaną ustalone na poziomie 2009 roku,                           
z planowanym zwiększeniem na paragrafach wynagrodzenia w wysokości 7% 
od września 2010 roku.  

 
  

Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  

Marzena Grunholc 


